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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Filmvagyon átadása"címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Hiller
Istvánhoz, az Oktatási és Kulturális Minisztériumának miniszteréhez .
A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

A Magyar Mozgókép Közalapítványnak átadják a filmvagyont .

Kérdezem Miniszter urat:

Készült-e bármilyen anyag, mely vizsgálta ennek a célszerűségét?
Ha igen, kérem, küldje el számomra!

Tisztelettel várom válaszait!

Írásbeli kérdés

lász János
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